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Ringerscomite

Handkenmerkenboek

De voorzitter dankt de heer Speek voor zijn komst. Deze

wil advies inwinnen en uitleg geven over de opdracht,

die inmiddels is aanvaard, betreffende de realisatie

van het zo noodzakelijke Handkenmerkenboek. Dit dateert

van 1969 en is dringend aan vernieuwing toe, mede gelet

op de noodzaak om de kwaliteit van het ringwerk op een

hoger niveau te brengen. Het accoord en de opdracht

zijn inmiddels door het 1.0.0. schriftelijk afgegeven.

Speek heeft inmiddels een helder werkschema opgesteld
waaruit blijkt, dat dit immense werkstuk alleen kan

worden geklaard i.s.m. I.O.O., ringcentrale, ringersad-
viesraad en ringerscomité, en vooral met de inbreng van

de ringers,die individueel zoveel parate kennis be-

schikbaar hebben. Er zal dan ook een dringende oproep

volgen in deze tot ieders daadwerkelijke hulp. Daarna

volgde nog een interessante discussie over afmeting,

lettergrootte en lettertype van de uitgave.

Ringersadviesraad

De vergaderingen van de raad worden namens het

ringerscomité zoveel mogelijk bijgewoond door onze

voorzitter en penningmeester. Het wordt noodzakelijk

geacht, dat de leden van ons comité de notulen van deze

vergaderingen tijdig ter informatie ontvangen.

Groep onafhankelijke ringers

Hun initiatief, neergelegd in het laatste O.H.V.,

vraagt om overleg, waaruit wellicht vruchtbare resul-

taten kunnen voortkomen. Onze secretaris heeft inmid-

dels om dat overleg verzocht, vooralsnog zonder

Verslag van de vergadering op 13 febr. 1989 te Midden-

Beemster. Behalve de leden van het Ringerscomité (dhr

Nieboer was afwezig wegens ziekte) was als gast aan-

wezig dhr. B.J. Speek. De volgende gesprekspunten

kwamen aan de orde.
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reactie. Wij achten duplicering van de werkzaamheden

ongewenst, temeer omdat op de ringersdag aan ons comité

een duidelijk mandaat is gegeven. Aangenomen kan worden

dat wij het vertrouwen van de ringers genieten, zolang
het tegendeel niet is bewezen. Indien gewenst kan P.

Drent in deze als intermediair optreden.

Structuur

Gezocht dient te worden naar een uitbouw van het

ringerscomité naar een democratische ringersor-

ganisatie. Gedacht wordt aan een stichting, onaf-

hankelijk - ook financieel - van het 1.0.0. Alle

ringers zouden vanzelfsprekend lid van deze stichting
moeten worden en als (onverplicht) donateur het werk

van de stichting mogelijk moeten maken. In de volgende
vergadering zal deze gedachte verder worden

geconcretiseerd.

Subsidie

De reacties op onze aanvragen zijn helaas negatief

m.u.v. een bescheiden toezegging van de B.F.V.W. De

verkrijging van de minimale financiën, nodig om ons

werk te kunnen doen, kunnen wellicht worden verkregen

uit donaties, genoemd onder "Structuur".

Instructiebijeenkomst

Besluitvorming in deze zal eerst plaatsvinden na de

redactievergadering van O.H.V. in maart '89, waarbij
vermoedelijk de uitslagen van de recente ringersenquête
ter sprake zullen komen. Inmiddels zal de voorzitter

ter oriëntatie contact opnemen met Vrs. Castricum, de

heer Slings.

De volgende vergadering is vastgesteld op woensdag 17

mei 1989, zelfde plaats en tijd.

H.F.M. de Beer

Voorschoten, 15-2-89
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Naschrift

Het verzoek van het Ringerscomité om overleg is niet

duidelijk overgekomen, wat als gevolg heeft gehad dat

de reactie van de groep onafhankelijke ringers
uitbleef.

Inmiddels is na bovengenoemde vergadering overleg op

gang gekomen. Onder voorzitterschap van P. Drent zal in

de maand maart een bespreking plaatsvinden tussen het

Ringerscomité en de groep onafhankelijke ringers van

Westra e.a. Gesproken zal worden over het komen tot een

democratische ringersorganisatie. Na dit overleg zal

aan alle ringers een schrijven gezonden worden, los van

"Op het Vinketouw", waarin men kenbaar kan maken of men

voelt voor een dergelijke organisatie en wie zich daar-

voor verkiesbaar wil stellen.

HET RINGERSCOMITÉ IN VERGADERING BUEEN


